

Student Working Group |Groupe de travail des étudiants

Sara Homayounfar

Sara Homayounfar is currently in her second year of a PhD program in public health at University of Montreal in Montreal, Canada. Before pursuing my PhD, she obtained a Master's degree in public administration and a Bachelor of General Sciences from University of Ottawa. Currently, she also works as a research associate at McGill University. She is very excited be a member of this year SWG chair of networking subcommittee.



Sara Homayounfar est actuellement en deuxième année d'un programme de doctorat en santé publique à l'Université de Montréal, au Canada. Avant d'entreprendre ses études doctorales, elle a obtenu une maîtrise en administration publique et un baccalauréat ès sciences de l'Université d'Ottawa. Actuellement, elle travaille également comme associée de recherche à l'Université McGill. Elle est très emballée par sa participation au GTE et par son rôle de présidente du Sous-comité sur le réseautage.